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1.Andre Møller  Elektriker 1968 

2.Katrine Olsen Grindhaug Regnskapsfører 1987 

3.Alf Johan Breivik Kjøpmann 1974 

4.Berit Wika  Sykepleier 1971 

5.Andreas Pettersen Fisker 1971 

6.Natalie Luther Mortensen  Helsefagarbeider 1997 

7.Tor Inge Lillestøl HMS rådgiver  1971 

8.Elin Evensen  Pensjonist  1951 

9.Morten Wika Ambulansearbeider 1973 

10.Tove Trøan  Pensjonist 1955 

11.Nils Hilmar Gullsvåg Lærer/kulturarbeider  1968 

12.Anne- Mari Nilsen Pensjonist  1958 

13.Erik Olsen Rauø  Fagoperatør akvakultur  1982 

14.Mona Skofterød Regnskapsfører  1972 

15.Frode Bang  Fysioterapeut  1989 

16.Kjell Arne Hovland Pensjonist 1959 

17.Tomas Rautila Verkstedmester 1970 

18.Bjarne Martin Berntsen Rørlegger 1972 

19.Hårek Fredriksen Pensjonist 1951 

20.Per- Fredrik Bang Bonde/pensjonist 1959 

21.Berit Martinussen Leder Vega  1967 

 verdensarvsenter 

Partiprogrammet 2023 - 2027 



 
 

Innledning 
Ved forrige valg gikk Vega arbeiderparti frem fra åtte til ni mandat i 

kommunestyret og fortsatte med rent flertall i fjerde periode på rad. 

Det er et stort ansvar gitt oss av våre velgere og vi har over lang tid 

vist at vi er et ansvarlig styringsparti som tar oppgaven på alvor. 

Til tross for rent flertall har partiet hatt som utgangspunkt å jobbe for 

enstemmige vedtak og enighet med de politiske partiene i de store, 

viktige sakene. Dette mener vi gir et tydelig signal til kommunens 

innbyggere om at de folkevalgte i kommunestyret jobber i samme 

retning til det beste for Vegasamfunnet. Så vil det alltid være 

kjerneverdier som skiller de politiske partiene, noe som kommer 

frem i meningsutveksling og offentlig debatt. Det er dette som 

kjennetegner et godt lokaldemokrati!  

De siste årene har vært krevende for mange og særlig pandemien 

krevde ekstra mye av de aller fleste av oss. Vi kan være stolte av 

det gode tjenestetilbudet vi har i kommunen vår og hvordan 

oppgavene ble løst når pandemien krevde det av oss. Samtidig vil 

det alltid være nye mål å strekke seg etter og et ønske om å bli 

enda bedre og utvikle tjenestetilbudet i takt med økende krav og 

endrede behov.  

Vega arbeiderparti er klar for å ta ansvaret og jobbe videre for at vi 

sammen skal lykkes med de oppgaver som ligger foran oss.  

Da må vi ha din stemme!  

  

Andre Møller 

Katrine Olsen 

Grindhaug 

Alf Johan Breivik Berit Wika 

Andreas Pettersen Nathalie Mortensen 

Luther 



 
 

Næring, samfunnsutvikling og bosetting 

I forrige valgperiode ble det fjernet store områder med sitkagran og 

særlig på Gladstad sentrum var dette viktig for å bedre 

brannsikkerheten.  

Boligfeltet i Rørøy er under utvikling og byggeklare tomter i et 

attraktivt område vil bli klare i løpet av det kommende året.  

En av de største industri-investeringene på Sør- Helgeland 

planlegges på Ylvingen. Oppdrettsplanene for steinbit på Råkneset 

vil kunne gi mange trygge helårs arbeidsplasser, og vil potensielt 

skape stor tilflytning i vår lille målestokk 

Ny kommuneplan – samfunnsdel vil bli et viktig styringsdokument 

for kommunestyret i kommende periode, der innbyggerne har hatt 

muligheten til å påvirke hvilke fokusområder og tiltak som er viktigst 

for samfunnsutviklingen og bolysten på Vega. 

Viktige saker fremover: 

• Bygge attraktive kommunale boliger i Rørøy 

• Jobbe med stedsutvikling Gladstad sentrum 

• Utvikle nytt boligfelt ved Kolstadsjøen 

• Se på muligheten for å starte et stedsutviklingsprosjekt  

• Vedlikeholde de kommunale bygningene; skole, 

omsorgssenter, leiligheter og gamle prestegården 

• Bolystprosjekt  

• Fortsette arbeidet med trafikksikkerhetsplan 

• Jobbe for utvikling innenfor fiskerinæringen og tilrettelegge 

for flere marine arbeidsplasser 

• Støtte utbyggingsplanene for oppdrett på Ylvingen, og jobbe 

for å tilrettelegge best mulig for etableringen 

• Jobbe for gode pendlervilkår, som pendlertilskudd til 

dagpendlere og overgang på billett fra hurtigbåt til buss 

• Legge til rette for stedsuavhengige arbeidsplasser, som 

kontorfellesskap 

• Fortsette arbeidet med etablering av Vega folkehøgskole 

• Legge til rette for fortsatt vekst i turistnæringen på Ylvingen 

• Sikre landbruket gode rammebetingelser - fortsatt 

driftstilskudd til dyrleger 

• Hovedrullering av arealdelen i kommuneplanen 

  

Tor Inge Lillestøl Elin Evensen 

Tove Trøan Morten Wika 



 
 

Beholde og rekruttere kvalifisert kompetanse 

I perioden har kommunestyret sett økonomisk handlingsrom for å 

opprette en HR-stilling som skal sikre god ivaretakelse av ansatte i 

kommunen og se på gode tiltak for å rekruttere personell med rett 

kompetanse.  

I trepartssamarbeidet har det blitt utarbeidet en plan for dette 

arbeidet og denne skal følges opp i perioden som kommer.  

Vi må jobbe hardt framover for å rekruttere og beholde arbeidskraft, 

både i kommunen og i fylket. Attraktive utdanningsinstitusjoner er 

viktig for å legge til rette for at ungdom ser for seg en fremtid her. 

Læreplassgaranti for yrkesfag er viktig for å sikre arbeidslivets 

behov for arbeidskraft og ungdommenes stabilitet. 

Viktige saker fremover: 

• Stipend mot bindingstid til de som tar høyere utdanning 

relevant for kommunen 

• Fortsette å tilby lærlingeplasser til de som søker om det 

• Følge opp tiltak i kommunal rekruttering- og kompetanseplan 

• Jobbe opp mot regjerning om økonomisk tilskudd til 

distriktene i Nord- Norge til bruk i rekrutering av arbeidskraft 

«I Nordland har vi mange som står utenfor 

arbeidslivet. Utenforskap i arbeidslivet er skadelig 

for enkeltmennesket og representerer en uutnyttet 

ressurs for samfunnet. Nordland Arbeiderparti 

mener denne ressursen må utnyttes bedre for å 

sikre behovet for arbeidskraft og inkludering i 

samfunnet gjennom arbeid (Nordland 

arbeiderparti)» 

Helse, pleie og omsorg 

Velferdsteknologi er teknologisk hjelp som bidrar til økt trygghet, 

sikkerhet, sosial deltakelse, mobilitet og fysisk og kulturell aktivitet, 

og styrker den enkeltes evne til å klare seg selv i hverdagen til tross 

for sykdom og nedsatt funksjonsevne. Nasjonalt 

velferdsteknologiprogram er et samarbeid mellom KS, Direktoratet 

for e-helse og Helsedirektoratet som skal bidra til at flere kommuner 

tar i bruk velferdsteknologi. Vega kommune har bygd ut fiber i hele 

kommunen og har dermed infrastrukturen på plass for å kunne 

være med på denne utviklingen i helsetjenesten. 

Kort responstid ved ulykker og akutt behov for helsehjelp er viktig 

for at innbyggerne skal føle seg trygge. Vi opplever nå at 

helseforetaket rokker ved dette grunnleggende samfunnsoppdraget 

de har ved å vedta å flytte ambulansebåtstasjonen fra sør i 

regionen.  

I perioden har det blitt bygd nye, kommunale omsorgsboliger.  

I 2022 åpnet distriktsmedisinsk senter (DMS) i Brønnøysund som 

har sikret et lettere tilgjengelig poliklinisk 

spesialisthelsetjenestetilbud, som røntgen, gynekologi og ortopedi. 

Viktige saker fremover: 

• Å bevare de prehospitale tjenestene slik de er organisert i 

dag, med ambulansebåt stasjonert på Vega 

• Fortsette å bevilge driftstilskudd til to fysioterapihjemler som 

sikrer drift av Vega helsehus 

• Implementere flere velferds-teknologiløsninger 

• Utrede legevaktsamarbeid for å sikre stabile legetjenester  

• Utrede interkommunalt samarbeid om psykisk og sosial 

omsorg ved kriser - POSOM-team  



 
 

Oppvekst, livsutfoldelse og kultur 

Fellesskolen er en viktig grunnpilar i det norske samfunnet. Her 

møtes barn og unge med ulik bakgrunn og lærer hverandre å 

kjenne. Gjennom fellesskolen sikres alle barn rett til lik utdanning. 

Det er viktig at alle barn opplever et trygt og godt skolemiljø. 

Frivilligheten skaper mangfold, den utfordrer og gjør en forskjell i 

menneskers liv. Det at mennesker engasjerer seg og tar ansvar i 

nærmiljøet forebygger ensomhet og bygger fellesskap.  

Kultur- og idrettsopplevelser binder sammen mennesker, og gir 

livene våre innhold. Kultur og idrett er viktig for folkehelse, for å 

bryte ned barrierer og skape sterke felleskap. Å delta i organiserte 

idrettslag gir fellesskap og opplevelser, og både organisert og 

egenorganisert idrett gir verdifull fysisk aktivitet. Idrettsopplevelser 

er også en viktig bidragsyter for bedre integrering, folkehelse, sosial 

utjevning og likestilling. 

Men perioden med pandemi har rammet frivillighet, kultur og idrett 

hardt. Det har ikke vært mulig å delta i disse meningsfulle 

aktivitetene og dette har påvirket engasjementet for det frivillige 

arbeidet og i hvor stor grad vi benytter oss av kultur- og 

idrettstilbudene etter pandemiens slutt. Det er viktig at vi sammen 

bidrar til å ta i bruk disse gode og viktige tilbudene igjen.  

«Nordland skal være ungdommenes fylke, og våre 

unge skal kunne se for seg en framtid i Nordland. 

Derfor skal det legges til rette for barn og unge i 

fylket vårt, og styrke deres tilknytning til 

lokalmiljøet (Nordland arbeiderparti)» 

Viktige saker fremover: 

• Sørge for gode rammevilkår for barnehage, skole og SFO 

som sikrer godt læringsmiljø. Dette bidrar til glede i 

hverdagen for både barn og voksne.  

• Se på organiseringen av oppvekstsektoren og mulighetene 

for synergieffekter som kan sikre et stabilt tjenestetilbud. 

• Forskjønne uteområdet på skolen og barnehagen, gjerne i 

sammenheng med park/ lekeplass/ flerbruksområde 

• Sikre kulturskoletilbudet som er i dag, og videreutvikle gode 

kulturtilbud på Vega 

• Jobbe for gode relasjoner og samarbeid mellom offentlig og 
frivillig sektor 

• Skape et trygt, godt og trivelig sted for ungdom å samles på i 
fritiden – organisert av kommunen 

• Støtte det kommunale ungdomsrådet ved å gi de taletid i 
kommunestyremøtene og at kommunestyrerepresentant 
stiller på ungdomsrådets møter når de ønsker 

• Idrettstilbudet – støtte opp om utarbeiding av sportsplan og 

sikre et godt samarbeid mellom kommunen og idrettslag om 

idrettstilbudet og bruk av idrettsanleggene 

• Støtte og bidra i holdningsskapende arbeid i samfunnet  

  

Nils Gullsvåg Anne- Mari Nilsen 



 
 

Klima og miljø i et regionalt samarbeid 

I Nordland står vi foran historiske muligheter samtidig som vi har 

store utfordringer å løse, sammen. Den verden som vi er en viktig 

del av, har behov for en stor omstilling for å redusere de alvorlige 

klimaendringene vi har opplevd over tid. Vi må arbeide sammen for 

å nå klimamålene og sikre fremtiden til kommende generasjoner. I 

Nordland sitter vi på store muligheter for å bidra til det grønne 

skiftet. Vi skal ha to tanker i hode samtidig. Vi skal skape 

arbeidsplasser og ny vekst samtidig som vi kutter utslipp. Vi skal ha 

gode og miljøvennlige transportløsninger, hvor både busser, ferger 

og hurtigbåter skal over på null- og lavutslippsløsninger.  

På Helgeland skjer det en spennende utvikling innenfor dette 

området og nye arbeidsmarkeder med attraktive 

kompetansearbeidsplasser er under etablering. Biogassanlegg på 

Sømna, hydrogenproduksjon i Vefsn og batterifabrikk i Rana, for å 

nevne noen. Dette er det viktig at vi kobler oss på og blir en del av.  

I regionen har vi lang erfaring med å jobbe på tvers av 

kommunegrenser og politisk ståsted. De store, viktige oppgavene 

viser det seg at vi løser best sammen. I perioden som har gått ble 

Helgeland regionråd etablert – et politisk fora for samarbeid for alle 

de 12 kommunene sør for Korgfjellet. Å stå samlet om felles politikk 

og retning har vist seg å være en suksess. I perioden har 

kommunen etablert nye interkommunale samarbeidsavtaler, 

bearbeidet noen av de eksisterende avtalene og sett effekten et 

langsiktig interkommunalt arbeid har for å sikre stabile og faglig 

oppdaterte tjenester. Her nevnes spesielt interkommunal 

barneverntjeneste.  

Vi har tro på at denne måten å samarbeide på også er rette metode 

når vi skal utarbeide politikken som sikrer kursendringen som er 

nødvendig.  

Viktige saker fremover: 

• Innarbeide FN sine bærekraftsmål i kommunale planer 

• Innarbeide bestemmelser i kommunens arealplan om 

fornybare energikilder som solcelle og vindkraft 

• Aktivt bruke eierrollen i Helgeland Kraft til å jobbe for gode, 

fremtidsrettede energiløsninger 

• Utrede muligheten for å etablere biogassanlegg på Vega i 

samarbeid med landbruksnæringen  

«Klima- og miljøkrisen er vår tids største 

utfordring! Menneskelig aktivitet varmer opp 

kloden og overforbruket fortrenger planter, dyr og 

menneskers leveområder. Mulighetene for å løse 

den enorme utfordringen vi står overfor finner vi 

blant annet her i Nordland. Ved hjelp av økt 

produksjon av fornybar energi og 

teknologiutvikling skal vi sikre en bærekraftig 

industri og et framtidsretta næringsliv. Vi skal kutte 

utslipp og skape arbeidsplasser! (Nordland 

arbeiderparti)» 

  



 
 

Samferdsel 

For at vi skal kunne bli en del av arbeidsmarkedet som er under 

etablering nord i regionen, er det viktig at samferdselstilbudet er 

tilpasset vårt behov. God kommunikasjon i Tjøttabassenget er en 

prioritet. 

Med Senterpartiet og Arbeiderpartiet i regjerning ble det endelig en 

realitet – GRATIS FERJE! Nå fortsetter jobben i samarbeid med 

regionale og statlige myndigheter om å sikre god samferdsel lokalt, 

og god kommunikasjon til regionale og nasjonale reisemål. 

Viktige saker fremover: 

• Fortsette reasfaltering og asfaltering av kommunale veier 

• Jobbe for finansiering av vedlikehold av fylkeskommunale 

veier, særlig på Ylvingen 

• Opprettholde dagens hurtigbåttilbud og sikre gode 

pendleruter 

• Jobbe for at Ylvingen nevnes både i rutetabeller og på skilt 

slik at turismen kan vokse også her 

• Arbeide for gode rabattordninger på hurtigbåtbillett 

• Opprettholde ordningen med distriktstaxi for ungdom og 

eldre 

• Sikre Brønnøy som lokal flyplass for regionen 

• Tre måneder sommeråpning på alle ferjesambandene 

• Fortsatt sommersupplering Igerøy – Tjøtta. 

• To turer daglig Igerøy – Tjøtta, minst fire dager i uken. 

• Fortsette arbeidet med gang- og sykkelveier, alternative 

rutetraseer 

• Jobbe for å endre praksisen på ferja med at biler til Ylvingen 

må rygge om bord. 

«Det er viktig med en miljømessig tilrettelagt 

infrastruktur med gode transportløsninger. Et av 

de beste miljøtiltakene er å styrke 

kollektivtrafikken gjennom å heve kvaliteten og 

bygge ut tilbudet slik at det blir attraktivt å reise 

kollektivt, uavhengig av hvor folk bor (Nordland 

arbeiderparti)» 

  

Erik Olsen Rauø Mona Skofterød 

Frode Bang Kjell Arne Hovland 



 
 

Verdensarv, naturmiljø og kulturarv 

Vegværingen er stolt av verdensarvstatusen og viser med glede 

frem øya, naturen og tradisjonene. Særlig under pandemien fikk vi 

bekreftet hvor innholdsrikt og mangfoldig Vega er, da Norge 

oppdaget Helgeland og vi fikk 65.000 besøkende sommeren 2020.  

Samtidig har statusen og de forpliktelser den medfører skapt 

utfordringer i krysningspunktet mellom bevaringen av det 

tradisjonelle og utviklingen av det nye. Dette har krevd mye av både 

kommunal administrasjon, interesseorganisasjoner, folkevalgte og 

lokalsamfunnet. Vega arbeiderparti har stått støtt i debatten helt 

siden den startet i 2011 og vil fortsette arbeidet til det er fattet en 

avgjørelse til det beste for Vega sin fremtid.  

Viktige saker fremover: 

• Vern gjennom bruk som prinsipp i planarbeid 

• Videreutvikle formidlingsstrategien for verdensarven 

• Støtte opp om aktiviteter i verdensarvområdet 

• Fortsette arbeidet opp mot statsparten om Norges 

forvaltning av verdensarvstedene gjennom foreningen 

Norges Verdensarv 

• Videreutvikle Vega verdensarvsenter som møteplass og 

arena for sosiale tilstelninger i samarbeid med 

senterledelsen 

• Sikre statlig finansiering av geoparkene i Norge, herunder 

Trollfjell geopark.  

«Vi vil ha et samfunn med gode offentlige ordninger, små forskjeller og 

like muligheter for alle, med virkelig likestilling mellom mennesker. Vi 

tror at vi sammen kan skape bedre tjenester for folk og næringsliv i 

hele fylket (Nordland arbeiderparti)» 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tomas Rautila Bjarne Martin Berntsen 

Hårek Fredriksen Per Fredrik Bang 

Berit Martinussen 


